




S.1-2 Parents' Gathering and Campus Tour

中一至中二級家長座談會及校園遊

Dear Parents,
各位家長：

To foster stronger collaboration between home and school, the school is organising the S.1-2 Parents' Gathering cum Campus Tour, along with S.1 classroom visits, on September 20, 2023 (Wed).

To ensure optimal learning conditions, only 8 participants will be admitted to each lesson visit for each S.1 class and up to 120 participants will be admitted to the S.1-2 campus tour. Admission to both the lesson visits and the campus tour will be granted on a first-come-first-served basis. To facilitate smooth arrangements, please register by 8 September 2023 (Fri) using one of the methods outlined in the table below. A confirmation email will be sent to successful applicants on or before 13 September 2023 (Wed). For enquiries, please contact Vice Principal, Miss Wong Oi Man at 2604-9762.

Time 時間	Programme 節目		Enrolment for Class Visit / Campus Tour 登記預留名額	
10:30-10:45	Parents' Arrival at the Venue	家長進場	Fill in the Google Form. 登入連結·填寫網上表格 https://shorturl.at/fsPQR	Scan the QR code to fill in the form. 掃描二維碼·填寫網上表格。 
10:45-10:55	Principal's Welcome Remarks	校長致詞		
11:00-11:30	Lesson Visits (S.1) / Guided Campus Tour	觀課 (中一) / 校園遊		
11:30-12:10	Thematic Talk	專題講座		
12:10-12:15	Photography Session	拍照		
12:15-12:40	Meeting with Class Teachers	與班主任會面		

為加強家校合作，本校特於 2023 年 9 月 20 日（三）舉行中一至中二級家長座談會暨校園遊及中一級觀課活動。有關詳情請參閱上表。為了保持課堂學習成效，觀課每班設 8 個名額，校園遊共設 120 個名額，先到先得。請於 2023 年 9 月 8 日（五）或之前透過上列其中一種方式報名。成功預留名額者將於在 9 月 13 日（三）或以前收到確認電郵。如有任何查詢，歡迎致電 2604 9762 聯絡黃愛敏副校長。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學




Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長
5 September 2023 2023 年 9 月 5 日